

## IOTC CIRCULAR 2014–33 / CIRCULAIRE CTOI 2014–33

Dear Sir/Madam,

**SUBJECT: REMINDER – DEADLINE FOR APPLICATIONS TO THE IOTC MEETING PARTICIPATION FUND TO PARTICIPATE IN THE ELEVENTH SESSION OF THE COMPLIANCE COMMITTEE (CoC11) AND THE EIGHTEENTH SESSION OF THE COMMISSION (S18)**

Please note that the deadline for applications to the IOTC Meeting Participation Fund, to attend the upcoming 11<sup>th</sup> Session of the Compliance Committee and the 18<sup>th</sup> Session of the Commission are as follows:

- **11 April, 2014** for the Compliance Committee (CoC11) 45 days prior to the Session.
- **11 April, 2014 for the Standing Committee on Finance and Administration**
- **17 April, 2014** for the Commission (S18) 45 days prior to the Session.

Applications received after this date will not be considered as agreed by the Commission at its 16<sup>th</sup> Session.

**Please note that due to the limited budget under the MPF we wish to encourage CPCs to consider limiting their request for support under the Meeting Participation Fund to one participant for all the meetings.**

**Funding for meeting participation (developing CPCs):**

There are two options available to developing CPCs of IOTC for funding to attend the Sessions.

- 1) The participation of **one representative of developing CPCs of IOTC** to these meetings can be supported through the IOTC Meeting Participation Fund (cf. IOTC Resolution 10/05). As per the Rules of procedure for the administration of the IOTC Meeting Participation Fund, applications should be received no later than the 11 April 2014 at [secretariat@iotc.org](mailto:secretariat@iotc.org) and should include *i*) an official nomination letter, *ii*) a letter of credentials, *iii*) the contact details of the nominee (with a copy of his passport) and *iv*) the CPC implementation report. See the Rules of procedure for the administration of the IOTC Meeting Participation Fund for more information:

<http://www.iotc.org/documents/rules-procedure-administration-iotc-meeting-participation-fund>

- 2) Developing CPCs who are signatories of the UN Fish Stocks Agreement (UNFSA), are also encouraged to seek support through the Assistance Fund established under Part VII of the UNFSA. Information and application procedure to the Assistance Fund of the UNFSA, can be found at:

[http://www.un.org/Depts/los/convention\\_agreements/fishstocktrustfund/fishstocktrustfund.htm](http://www.un.org/Depts/los/convention_agreements/fishstocktrustfund/fishstocktrustfund.htm).

**Registration:**

Please also pre-register online at your earliest convenience for each of these Sessions as follows:

- The 11<sup>th</sup> session of the Compliance Committee  
<http://www.iotc.org/meetings/11th-session-compliance-committee-coc11>
- The 11<sup>th</sup> session of the Standing Committee on Finance and administration:  
<http://www.iotc.org/meetings/11th-session-standing-committee-administration-and-finance-scaf11>
- The 18<sup>th</sup> session of the Indian Ocean Tuna Commission:  
<http://www.iotc.org/meetings/18th-session-indian-ocean-tuna-commission-s18>

Distribution / Destinataires

**IOTC Members/ Membres de la CTOI:** Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

**Copy to/ Copie à : FAO**

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

---

Madame/Monsieur,

**SUJET: RAPPEL – DATE LIMITE POUR LES CANDIDATURES AU FONDS DE PARTICIPATION AUX RÉUNIONS DE LA CTOI POUR PARTICIPER À LA ONZIÈME SESSION DU COMITÉ D'APPLICATION (CdA11) ET À LA DIX-HUITIÈME SESSION DE LA COMMISSION (S18)**

Veillez noter que les dates limites pour les candidatures au Fonds de participation aux réunions de la CTOI pour participer à la Dixième session du Comité d'application et à la Dix-septième session de la Commission ont été repoussées comme suit:

- **11 avril 2014** pour le Comité d'application (CdA11), 45 jours avant la réunion
- **11 avril 2014** pour le Comité permanent d'administration et des finances (CPAF11)
- **17 avril 2014** pour la Commission (S18), 45 jours avant la réunion

Comme décidé lors de la 16<sup>e</sup> session de la Commission, les candidatures reçues après la date limite ne seront pas examinées.

**Veilles noter que, le budget du FPR étant limité, nous encourageons les CPC à limiter leur demande aux titre du FPR à un participant par réunion.**

**Fonds de participation aux réunions (CPC en développement):**

Il existe deux possibilités de financement accessibles aux CPC en développement pour la participation aux sessions:

- 1) La participation d'un **représentant d'une CPC de la CTOI en développement** à ces réunions peut être soutenue par le Fonds de participation aux réunions de la CTOI (cf. Résolution de la CTOI 10/05). Selon les règles et procédures du Fonds de participation aux réunions de la CTOI, les demandes doivent être reçues au plus tard le 11 avril 2014 à [secretariat@iotc.org](mailto:secretariat@iotc.org) et doivent inclure *i*) une lettre officielle de nomination, *ii*) une lettre de créances, *iii*) les coordonnées du représentant désigné (avec une copie de son passeport) et *iv*) le rapport de mise en œuvre de la CPC. Veuillez-vous référer au règles et procédures du Fonds de participation aux réunions de la CTOI pour plus d'informations:

<http://www.iotc.org/fr/documents/règles-et-procédures-pour-la-gestion-du-fonds-de-participation-aux-réunions-de-la-ctoi>

- 2) Il est également conseillé aux CPC en développement de rechercher un soutien par le biais du Fonds d'aide établi en vertu de la Section VII de l'Accord sur les stocks de poissons des Nation Unies (UNFSA). Les informations et procédures concernant les demandes d'aide au titre de ce fonds peuvent être consultées à l'adresse suivante:

[http://www.un.org/Depts/los/convention\\_agreements/fishstocktrustfund/fishstocktrustfund.htm](http://www.un.org/Depts/los/convention_agreements/fishstocktrustfund/fishstocktrustfund.htm) (en Anglais)

**Inscriptions:**

Merci de vous inscrire en ligne dès que possible, pour chacune des Sessions:

- 11<sup>e</sup> session du Comité d'application :  
<http://www.iotc.org/fr/reunions/11e-session-du-comité-dapplication-cda11>
- 11<sup>e</sup> session du Comité permanent d'administration et des finances :  
<http://www.iotc.org/fr/reunions/11e-session-du-comité-permanent-dadministration-et-des-finances-cpaf11>
- 18<sup>e</sup> session de la Commission des thons de l'océan Indien :  
<http://www.iotc.org/fr/reunions/18e-session-de-la-commission-des-thons-de-locéan-indien-s18>

Yours sincerely / Cordialement



Mr. Rondolph Payet  
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

**Attachments / Pièces jointes:**

- Nil/ Aucune